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Już niebawem najmłodsi mieszkańcy naszego miasta 
będą mogli uczyć się i bawić na terenie nowego eko-
skweru przy ulicy Zycha. Na gości, którzy odwiedzą to 
miejsce 1 czerwca w Dzień Dziecka, czekać będą 
dodatkowe atrakcje. 

Eko-skwer edukacyjny powstał z inicjatywy urzędu 
Miasta Ząbki. To ciekawe i użyteczne rozwiązanie 
przestrzenne łączy funkcje edukacji ekologicznej 
z rozrywką i wypoczynkiem na świeżym powietrzu. 
Wyposażenie eko-skweru stanowią  zabawki  wykonane 
z materiałów pochodzących z recyclingu m.in. chwiejna 
gąsienica, zabawka do wspinania się i utrzymywania 
równowagi, kreatywna drabinki oraz huśtawka z opon. 
Atrakcyjności temu miejscu dodaje również ścieżka 
edukacyjna z nawierzchnią mineralną oraz elementy 
małej architektury m.in. ławki. Z myślą o zachowaniu 
czystości w miejscu przebywania dzieci ustawiono też 
kosze na odpady.  Całość uzupełnią tablice edukacyjne 
dotyczące zasad prawidłowej segregacji odpadów. 
Dla naszych skrzydlatych przyjaciół zainstalowane 
zostały budki lęgowe dla ptaków oraz przewidziano 
nasadzenia zieleni. Ząbkowski eko – skwer, miejsce 
dedykowane nie tylko dzieciom, ale także dorosłym, 
będzie otwarty przez siedem dni w tygodniu. 

G ł ó w n y m  z a d a n i e m  e k o l o g i c z n e g o  s k w e r u 
edukacyjnego jest zwrócenie uwagi dzieci i młodzieży na 
potrzebę ochrony środowiska naturalnego poprzez 
wykorzystanie materiałów z recyklingu, a także 
tworzenie miejsc mogących stać się siedliskiem ptaków 

SKWER EDUKACYJNY I NOWE ZABAWKI  NA PLACACH ZABAW 
i owadów. Na obszarach miejskich, zwłaszcza tak silnie 
zurbanizowanych jak nasze miasto, wszelkie inicjatywy 
promujące postawy  ekologiczne są niezmiernie cenne. 
Skwer przy ul. Zycha stanowić będzie miejsce edukacji 
ekologiczno - przyrodniczej zarówno dla dzieci, 
młodzieży, jak i dorosłych.
- Eko-skwer to ciekawe rozwiązanie, ponieważ uczy nas 
wrażliwości na sprawy ekologii. Ma przede wszystkim 
charakter edukacyjny, przypomina o tym, że przyroda jest 
naszym dobrem i powinniśmy to dobro pielęgnować. 
Segregacja i recycling wskazują nam jak postępować, aby 
zapobiegać degradacji środowiska naturalnego, w myśl 
hasła „daj odpadom drugie życie” - mówi burmistrz 
Małgorzata Zyśk.

To  n i e  j e d y n a  d o b r a  i n fo r m a c j a  d l a  n a s z yc h 
mieszkańców. Trwają prace związane z doposażeniem 
ząbkowskich placów zabaw. W 2022 roku nasz ratusz 
podjął decyzję o doposażeniu w nowe elementy 
obiektów zlok al izowanych m.in.  prz y ul icach: 
Wyspiańskiego, Batorego (róg Wolności) oraz nowego 
placu przy skrzyżowaniu Kopernika / Szwoleżerów.  

Spędzanie czasu na placu zabaw przy ulicy Wolności/ 
Batorego uatrakcyjni huśtawka i  nowoczesne linarium 
obrotowe. To idealne urządzenie sprawnościowe dla 
wielbicieli wspinania się. Jest trwałe, odporne na warunki 
atmosferyczne, wykonane z materiałów najwyższej 
jakości. Gwarantuje bezpieczną i niezapomnianą 
zabawę, rozwija zręczność, odwagę, uczy wyczucia 
przestrzeni i kontroli ryzyka. Wpływa na rozwój 
koordynacji ruchowej, kondycji i sprytu oraz umożliwia 



OGŁOSZENIE/OBWIESZCZENIE
BURMISTRZA MIASTA ZĄBKI

o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta ząbki

Na podstawie art. 17 pkt 9 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz art. 
29 i art. 39 ust. 1 ustawy z dnia 3 października 2008 r. 
o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, 
udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz 
o ocenach oddziaływania na środowisko zawiadamiam 
o  w y ł oże n i u  d o  p u b l i c z n e g o  wg l ą d u  p ro j e k t u 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Ząbki dla rejonu ograniczonego ulicami 
Wyszyńskiego, Wigury, Stwosza i 11 listopada wraz 
z prognozą oddziaływania na środowisko, w dniach od 8 
czerwca 2022 r. do 11 lipca 2022 r., w Urzędzie Miasta Ząbki 
(05-091 Ząbki, ul. Wojska Polskiego 10, pok. 20, I piętro), 
w godzinach pracy urzędu oraz poprzez udostępnienie 
w Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.zabki.pl, 
zakładka „zagospodarowanie przestrzenne”). Dyskusja 
publiczna nad przyjętymi w projekcie planu miejscowego 
rozwiązaniami odbędzie się w dniu 22 czerwca 2022 r. 
w Urzędzie Miasta Ząbki (sala na parterze budynku) o godz. 
13.00.
Obszar  objęt y  pr zedmiotow ym projektem planu 
miejscowego został określony zgodnie z § 1 pkt 1 uchwały nr 
XXIX/275/2020 Rady Miasta Ząbki z dnia 22 lipca 2020 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ząbki.   
Zgodnie z art. 17 pkt. 11 ustawy o planowaniu i zagospo-
darowaniu przestrzennym, osoby prawne i �zyczne oraz 
jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej 
mogą wnosić uwagi do projektu planu miejscowego. Uwagi 
należy składać na piśmie do Burmistrza Miasta Ząbki
z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki 
organizacyjnej i adresu, oznaczenia nieruchomości, której 
uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 
1 sierpnia 2022 r.
Jednocześnie, informuję, że zgodnie z art. 29 i art. 39 ust. 1 
ustawy o udostępnianiu informacji o środowisku i jego 
ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz
o ocenach oddziaływania na środowisko, każdy ma prawo 
składania uwag do projektu zmiany planu miejscowego wraz 
z prognozą oddziaływania na środowisko, w ramach 
strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. Uwagi 
należy wnosić do Burmistrza Miasta Ząbki w formie pisemnej, 
ustnie do protokołu lub za pomocą środków komunikacji 
e lektronicznej  bez konieczności  opatr ywania ich 
bezpiecznym podpisem elektronicznym, na adres: Urząd 
Miasta Ząbki, ul. Wojska Polskiego 10, 05-091 Ząbki, 
z poddaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki 
organizacyjnej i adresu, oznaczenia nieruchomości, której 
uwaga dotyczy w nieprzekraczalnym terminie do dnia 1 
sierpnia 2022 r. Uwagi podlegają rozpatrzeniu przez 
Burmistrza Miasta Ząbki.

Burmistrz Miasta Ząbki

wspólną zabawę kilkorgu dzieciom jednocześnie. Na 
placu zabaw na Wyspiańskiego zostanie wymieniona 
nawierzchnia, a stara zjeżdżalnia zostanie zastąpiona 
nową. To urządzenie, które wszyscy dobrze znamy, uczy 
balansowania własnym ciałem, jest więc niezastąpioną 
zabawką do ćwiczenia koordynacji ruchowej. 

- Plac zabaw przy ulicy Kopernika będzie przenosił dzieci 
w świat zwierząt prehistorycznych. W ramach inwestycji 
pojawią się dwa dinozaury, huśtawki i zjeżdżalnie. 
Powstanie ekologiczna ścieżka spacerowa, zamontowane 
zostaną ławki i kosze oraz nasadzone kolorowe rabaty. 
Nowy plac zabaw u zbiegu ulic Kopernika i Szwoleżerów ma 
potencjał i w przyszłości może być rozbudowany o nowe 
zabawki i urządzenia do ćwiczeń sportowych - mówi 
burmistrz Małgorzata Zyśk.

Place zabaw są istotnymi elementami ząbkowskiej 
architektury miejskiej. Zapewniają najmłodszym 
mieszkańcom Ząbek możliwość zdrowego rozwoju, 
miejsce do zabaw na świeżym powietrzu, w tym ćwiczeń 
wzmacniających sprawność �zyczną. Pełnią zarazem 
ważną funkcję społeczną, pozwalając  dzieciom oderwać 
s ię  od telewizorów oraz gier  komputerowych 
i bezpiecznie, aktywnie spędzać czas w gronie 
rówieśników, zawierać nowe znajomości, uczyć się 
i bawić pod czujnym okiem rodziców lub opiekunów. 
Dzięki doposażeniu placów zabaw najmłodsi zyskają 
jeszcze więcej możliwości aktywnej zabawy oraz 
zdobywania umiejętności społecznych. Nowe elementy 
wyposażenia poprawią również estetykę przestrzeni 
dedykowanej najmłodszym mieszkańcom naszego 
miasta, a jednocześnie swoim wyglądem i formą 
wkomponują się w otoczenie. 

KSA



wypełniająca ankietę może zaznaczyć najbardziej 
zbliżony do swoich oczekiwań wariant w ramach 
wybranej oferty głównej. Dzięki temu, jako mieszkańcy, 
wspólnie zdecydujemy jakie funkcje będzie spełniał 
teren przy ul. Piłsudskiego 101. 
Uczestnicy pierwszego etapu konsultacji często 
w s k a z y w a l i  n a  p o t r z e b ę  z l o k a l i z o w a n i a  n a 
wspomnianym obszarze obiektu spełniającego 
równocześnie kilka różnych funkcji. W ten sposób  
mogłyby być zaspokajanie potrzeby różnych grup 
mieszkańców – dzieci i młodzieży, osób dorosłych 
i seniorów. Na działce po Gazomontażu swoje siedziby 
znalazłyby m.in. Miejska Biblioteka Publiczna i Miejski 
Ośrodek Kultury, który dzięki temu zyskałby salę 
teatralną z prawdziwego zdarzenia. Wielu mieszkańców 
widziałoby tam centrum społeczno – zdrowotne albo 
obiekt sportowo-rekreacyjny, ale też punkty małej 
gastronomii, np. kawiarnie.
Jednak to, co powstanie na 13850 m2 terenu pomiędzy 
ulicami Piłsudskiego i Powstańców, zależy właśnie od nas 
– mieszkańców Ząbek. Dlatego warto poświęcić kilka 
chwil i wypełnić ankietę. To naprawdę proste. 

Jak wziąć udział w głosowaniu?
Ankieta jest dostępna na stronie https://ankieta.zabki.pl/ oraz 
w formie papierowej w gazecie  „Co słychać” . 

Wypełnij formularz zamieszczony poniżej, wytnij i umieść 
w ur nie  do g łosowania ,  w godzinach prac y  n iże j 
wymienionych placówek:
• Szkoła Podstawowa nr 1, ul. Piłsudskiego 35;
• Szkoła Podstawowa nr 2, ul. Batorego 11;
• Szkoła Podstawowa nr 3, ul. Kościelna 2;
• Urząd Miasta Ząbki, ul. Wojska Polskiego 10, wejście A przy 

Biurze Obsługi Interesanta;
 • Pływalnia Miejskiego Centrum Sportu, ul. Słowackiego 23.

KSA

P o z o s t a ł o  t y l k o  3 0  d n i ,  a b y  w z i ą ć  u d z i a ł 
w konsultacjach społecznych poświęconych 
zagospodarowaniu działki po Gazomontażu, 
położonej przy ul. Piłsudskiego 101. Wypełniając 
poniższą ankietę, mieszkańcy naszego miasta mają 
realny wpływ na to, w jaki sposób zostanie urządzony 
te re n  p r z y  s k r z y żowa n i u  u l i c  Pi ł s u d s k i e g o 
i Powstańców.  

Na podstawie propozycji, które mieszkańcy naszego 
miasta zgłosili podczas pierwszego etapu konsultacji 
społecznych, opracowana została zamieszczona poniżej 
ankieta. Osiem najczęściej powtarzających się pomysłów 
z a g o s p o d a r o w a n i a  t e r e n u  p o  G a z o m o n t a ż u 
uszczegółowiono w formie podpunktów. Osoba 

ZDECYDUJ CO POWSTANIE NA TERENIE 
PO GAZOMONTAŻU







Wzorem lat ubiegłych, w czasie wakacji w naszym 
mieście zorganizowana zostanie akcja „Lato 
w mieście 2022”, której celem jest zapewnienie opieki 
oraz aktywnego wypoczynku dla dzieci i młodzieży 
w miesiącach letnich.

Pierwszeństwo przy przyjmowaniu mają dzieci, których 
rodzice są mieszkańcami Miasta Ząbki i rozliczają się 
w Urzędzie Skarbowym w Wołominie. Dokumentem 
potwierdzającym spełnianie wspomnianych wyżej warunków 
będzie karta  „Jestem  z Ząbek”. 

- W przypadku braku dokumentu i spełnianiu powyższych 
warunków zachęcamy Państwa do składania wniosków 
o wydanie Karty Mieszkańca. Wniosek o wydanie karty  „Jestem 
z Ząbek” można złożyć poprzez stronę internetową 
jestemzzabek.pl, osobiście w Urzędzie Miasta, przy ul. Wojska 
Polskiego 10 (wejście C vis-a-vis budynku straży miejskiej) lub 
za pośrednictwem Poczty Polskiej – zachęcają urzędnicy 
z Referatu Oświaty i Polityki Społecznej Urzędu Miasta Ząbki.

Rodzice, którzy nie spełniają powyższych warunków, mogą 
zapisać dziecko na akcję „Lato w mieście” pod warunkiem, że 
dostępne będą wolne miejsca i poniosą pełną odpłatność za 
p ro w a d z o n e  z a j ę c i a .  I n fo r m a c j e  d o t yc z ą c e  z a j ę ć 
prowadzonych w poszczególnych dniach akcji ,,Lato w mieście 
2022" oraz zapisu uczestników będą zamieszczane na stronach 
internetowych poszczególnych placówek.

LATO W MIEŚCIE 2022 - Co roku w  akcję „Lato w Mieście” angażują się: Miejski Ośrodku 
Sportu i Rekreacji, Biblioteka Publiczna Miasta Ząbki, Miejski 
Ośrodek Kultury oraz wszystkie ząbkowskie szkoły. Z kolei miejskie 
przedszkola pełnić będą dyżury przez całe wakacje. Oczywiście 
pierwszeństwo do udziału w zajęciach przysługiwać będzie  
dzieciom mieszkańców posiadających kartę mieszkańca „Jestem 
z Ząbek”. Dokument ten upoważnia również do 50% zniżki za 
udział dziecka w zajęciach prowadzonych w ramach akcji „Lato 
w Mieście 2022” – mówi burmistrz Małgorzata Zyśk.

KSA i Referat Oświaty i Polityki Społecznej Urzędu Miasta 
Ząbki

Adresy placówek, które w okresie wakacji 2022 r. (od poniedziałku do piątku) będą prowadziły wypoczynek dla dzieci 
i młodzieży w ramach akcji ,,Lato w mieście 2022" na terenie Miasta Ząbki oraz terminy ich realizacji. 





Dobra wiadomość dla mieszkańców Ząbek: od 30 
maja 2022 r. nasz bezpłatny autobus miejski będzie 
dojeżdżał do stacji Metro Trocka – mówi burmistrz 
Małgorzata Zyśk. To ogromne ułatwienie dla osób, 
które posiadają Kartę Mieszkańca  „Jestem z Ząbek”.

- To już kolejne rozwiązanie usprawniające komunikację 
naszego miasta z Warszawą.  
- Takie było nasze założenie. Wprowadzone rozwiązanie ułatwi 
dojazdy do pracy i szkoły naszym mieszkańcom. Na bieżąco 
monitorujemy także zgłaszane przez Ząbkowian sugestie, 
dzięki którym łatwiej nam dostosować rozkład jazdy i trasy 
ząbkobusów do oczekiwań osób korzystających z naszej 
lokalnej komunikacji. Prowadzimy również rozmowy 
z Zarządem Transportu Miejskiego w Warszawie w sprawie 
korekty trasy przejazdu autobusu linii 199 oraz zwiększenia 
częstotliwości kursowania linii 199 i 245. Mam nadzieję, że 
niebawem uda nam się osiągnąć porozumienie w tej kwestii. 
5 maja 2022 roku spotkaliśmy się w Warszawie z dyrektorem 
ZTM ds.  Pr zewozów,  Andr zejem Franków.  B yło  to 
konsekwencją wcześniejszej korespondencji, wniosków 
i spotkań, kiedy to poruszaliśmy kwestie zwiększenia 
częstotliwości kursowania autobusów linii 199 i 245 
w godzinach szczytu, w związku z dużym zatłoczeniem 
i pogarszającym się komfortem jazdy, szczególnie do stacji 
metra Trocka. Dyrektor przyznał, że kursy w szczycie są mocno 
obciążone, ale niestety, wszystkie zasoby taborowe i kadrowe 
w postaci kierowców są wykorzystane i spełnienie oczekiwań 
i postulatów Miasta Ząbki, zwiększenia częstotliwości 
kursowania autobusów linii 245 i wprowadzenia autobusów 
przegubowych na linię 199, będą możliwe dopiero w ramach 
pakietu zmian związanych z otwarciem nowych stacji II linii 
metra na Targówku. 

- Polepszenie oferty będzie wiązało się zapewne ze 
zwiększeniem dopłat ze strony Miasta Ząbki zarówno do 
dodatkowych  kursów, jak i dotychczasowych połączeń. 
-  Ta k ,  p o d t r z y m a ł a m  s wo j e  s t a n ow i s k o  o d n o ś n i e 
zabezpieczenia środków na pokrycie wyższych kosztów 
związanych z tą kwestią. Poprawa komunikacji z Warszawą jest 
dla mnie najważniejszą sprawą, bo mieszkańców przybywa 
i dojazd do pracy, a większość Ząbkowian pracuje w stolicy, 
musi być lepiej zorganizowany. Co do ząbkobusów, to 
w październiku kończy się umowa z przewoźnikiem na obsługę 
linii Z1, Z2 i Z3. Przygotowując nowy przetarg na kolejne trzy 
lata, musimy myśleć o dobrym rozplanowaniu kosztów 
i uwzględnić dojazd mieszkańców z całego obszaru miasta do 
linii metra w Warszawie. Będzie to uzupełnienie linii ZTM, co 
również zwiększy częstotliwość kursów i odciąży komunikację 
warszawską, z uwagi na zbyt duże obłożenie linii 199, 245 i 145 
w godzinach szczytu. Jest to też ważny element, podnoszący 
atrakcyjność ząbkowskiej Karty Mieszkańca, dzięki której jej 
posiadacze bezpłatnie i bezpośrednio dojadą do stacji metra 
na Targówku. 

- Od 30 maja część kursów linii Ząbki-2 zostanie 
przekierowanych do stacji Metro Trocka. 
- Dyrektor Andrzej Franków podniósł problem, że przewoźnicy 

ZĄBKOBUSEM DO METRA TROCKA obsługujący linie ZTM w Warszawie bardzo odczuli skutki 
działań wojennych na Ukrainie. Wielu kierowców zza 
wschodniej granicy wróciło bronić swojego kraju, co 
spowodowało niedobory w zatrudnieniu i przełożyło się na 
brak możliwości szybkiej poprawy oferty ze strony ZTM. Do 
tego trwające konsultacje związane z oddaniem do użytku 
kolejnej stacji metra na Targówku, przed ich s�nalizowaniem, 
nie pozwalają na podjęcie działań związanych z przekie-
rowaniem dodatkowych taborów do obsługi Ząbek. 
Najszybszym rozwiązaniem, wobec powyższego, jest zatem 
wprowadzenie przez Miasto Ząbki zmian w układzie swojej 
komunikacji. Z linii Ząbki-2, w godzinach szczytu, wybrane 
kursy zostaną skierowane do stacji metra Trocka, aby odciążyć 
najbardziej zatłoczone kursy linii 199 i 245. 
Złożyłam wniosek o uzgodnienie możliwości korzystania 
z przystanków i realizacji postoju na pętli Trocka wraz 
z projektem rozkładu jazdy. Dziś dysponujemy już taką zgodą. 
Do stacji Metro Trocka będą dojeżdżały wybrane kursy  
wariantowe obecnej linii Ząbki-2. Będą oznakowane Ząbki-2M  
(Z2M) w relacji Rembertów Ratusz-Metro Trocka. Wariant 
Ząbki-2M na terenie Warszawy będzie miał charakter linii 
przyspieszonej – będzie zatrzymywał się tylko na wybranych 
przystankach pośrednich, tj. Klamrowa i Młodzieńcza.
Na spotkaniu w ZTM omówiliśmy założenia dotyczące zmiany 
przebiegu linii 145,199 i 245, obsługujących Miasto Ząbki. 
Autobusy 199 i 245, jadące dotychczas do stacji Metro Trocka, 
będą skierowane do realizowanej obecnie stacji metra 
Kondratowicza.  Połączenie z II linią metra przy Kondratowicza 
zyska również linia 145, tak więc wszystkie trzy linie - 145, 199 
i 245 - odjeżdżające spod stacji metra w kierunku Ząbek, będą 
wyruszały ze wspólnego przystanku, co usprawni przesiadki 
z metra do autobusu. Poruszyliśmy też kwestie możliwości 
skierowania w przyszłości, po rozstrzygnięciu nowego 
przetargu pod koniec 2022 roku, linii ząbkowskich  do nowych 
stacji metra  Zacisze lub Kondratowicza. ZTM jest otwarty na  
rozmowy o takim rozwiązaniu, co napawa mnie optymizmem.

-  War to zaznacz yć,  że nasze miasto,  jako jedno 
z pierwszych w Polsce, wprowadziło bezpłatną lokalną 
komunikację dla mieszkańców. 
- To prawda, aktualnie jesteśmy jedyną gminą w powiecie 
wołomińskim, i jedną z kilkudziesięciu gmin w kraju, w których 
funkcjonuje takie udogodnienie. Z bezpłatnej komunikacji 
miejskiej mogą korzystać posiadacze aktywnej Karty 
Mieszkańca „Jestem z Ząbek”. To zarazem zachęta do 
meldowania się w naszym mieście i odprowadzania podatków 
w miejscu rzeczywistego zamieszkania. W Ząbkach jest spora 
grupa mieszkańców, którzy nie posiadając własnego lokum, 
wynajmują mieszkania,  tu posyłają dzieci  do szkół 
i przedszkoli, korzystają z infrastruktury miejskiej. Jeśli 
w rozliczeniu podatkowym od osób �zycznych PIT wskażą 
ząbkowski adres zamieszkania, to również mogą otrzymać 
aktywną kartę „Jestem z Ząbek”. Pozwoli to na pełne 
korzystanie z przywilejów z tym związanych, również 
z bezpłatnego parkowania i bezpłatnej komunikacji, już 
niebawem do stacji metra.

- Wprowadzenie nieodpłatnej komunikacji miejskiej ma 
wiele zalet. 
- To również zachęta do rezygnacji z dojazdów własnym 
samochodem i przesiadki do komunikacji miejskiej. W ten 
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sposób można obniżyć koszty przemieszczania się, zmniejszyć 
korki i poziom zanieczyszczenia powietrza. Ząbkobusy już od 
wielu lat ułatwiają dotarcie m.in. do Centrum Handlowego M1 
przy ul. Radzymińskiej, gdzie funkcjonuje wygodny hub 
przesiadkowy. Teraz idziemy jeszcze dalej, uruchamiając 
bezpłatne przejazdy do Metra Trocka. Z ząbkobusów mogą, 
bez konieczności kupowania biletów, korzystać nasi 
mieszkańcy, na podstawie ważnej karty „Jestem z Ząbek”. 

- Od jak dawna funkcjonuje lokalna komunikacja miejska 
w Ząbkach?
- Pierwszy ząbkobus wyjechał na trasę ponad dziesięć lat temu 
– 1 września 2011 roku. Trasa linii „Ząbki-1” łączy największe 
osiedla, punkty użyteczności publicznej, szkoły ze stacją 
kolejową w centrum Ząbek oraz z węzłem przesiadkowym 
w rejonie centrum handlowego przy ul. Radzymińskiej. 
W marcu 2012 roku nasz ratusz uruchomił drugą linię „Ząbki-2”, 
która dowozi mieszkańców oddalonych osiedli do linii  
autobusowych oraz uzupełnia się z linią  „Ząbki-1”. Linie Ząbki-
1 i Ząbki-3 są obsługiwane autobusami 8 metrowymi i kursują 
przez cały tydzień. Przebieg ich trasy w północnej części Ząbek 
pokrywa się, a w południowej części miasta trasy się rozdzielają 
i mają charakter jednokierunkowych pętli. W dzień roboczy na 
każdej z linii realizowane jest po 27 kursów, a w dzień 
świąteczny po 14 kursów. W godzinach szczytu każda linia  
kursuje co 30 minut, poza szczytem co godzinę. Co oznacza, że 
na wspólnym przebiegu trasy wypada częstotliwość co 15 
minut w szczycie i co 30 poza szczytem.

Linia „Ząbki-2”, kursująca tylko w dni robocze, obsługiwana jest 
poza szczytem 3 autobusami 8 metrowymi, a w szczycie 
dodatkowo 3 autobusami 12 metrowymi. Zapewnia 
skomunikowanie południowej części Ząbek ze stacjami PKP 
Rembertów oraz PKP Ząbki, odciąża linie 199 ZTM i przesiadkę 
na autobusy kursujące ul.  Radzymińską na zespole 
prz ystankow ym „Bystra”.  Rozk ład l in i i  Ząbk i-2  jest 
skoordynowany z pociągami w Rembertowie. Dziennie 
realizowanych jest 45 kursów. W godzinach szczytu kursy 
odbywają się co 10-20 minut, poza szczytem co 30-40 minut. 
W okresie wakacyjnym linie lokalne kursują rzadziej wg 
specjalnych rozkładów jazdy. 

Od 30 maja wybrane kursy szczytowe linii Ząbki-2 
wracające z Rembertowa  nie pojadą do CH Marki, tylko 
zostaną skierowane do stacji metra Trocka ulicami 
Łodygową i Radzymińską. Kursy wariantowe będą 
wyraźnie oznakowane – jako linia Ząbki-2M i będą miały 
charakter kursów  przyspieszonych. Na trasie do i ze stacji 
metra Trocka autobusy linii Z2M za przystankiem 
Warszawska w Ząbkach, na terenie Warszawy, będą 
zatrzymywać się tylko na wybranych przystankach tj.  
Klamrowa, Młodzieńcza i Metro Trocka. Kursy będą 
realizowane w relacji Metro Trocka – Rembertów Ratusz, 
przy czym pierwsze - poranne - będą rozpoczynać się trasą 
linii Ząbki-2 czyli z CH Marki. Planowane jest 8 kursów 

w godzinach porannych i 8 w godzinach popołudniowych. 
Takie rozwiązanie będzie funkcjonowało do wprowa-
dzenia rozkładu wakacyjnego, tj. 1 lipca, i powróci po 
wakacjach. 

Lokalna komunikacja wewnętrzna to także ułatwienie dla osób 
starszych w przemieszczaniu się po mieście oraz dla dzieci 
i młodzieży w dotarciu do szkoły. Jak nietrudno zauważyć, 
zarówno młodzi, jak i starsi mieszkańcy bardzo chętnie 
korzystają z zabkobusów, również poza godzinami szczytu. 
Nasze miasto posiada najlepiej rozwinięty i zdywersy�kowany 
system komunikacji publicznej pośród gmin powiatu 
wołomińskiego oraz jeden z najlepszych wśród gmin 
podwarszawskich. Układ linii autobusowych dowozi 
pasażerów z obszaru Ząbek do trzech niezależnych ciągów 
szynowych – 2 linii kolejowych i jednej linii metra. W przypadku 
awarii lub ograniczeń kursowania na jednym z tych ciągów, 
nadal funkcjonują pozostałe dwa. Jednak wobec ciągłego 
wzrostu liczby mieszkańców oferta w porannych godzinach 
szczytu jest niewystarczająca.

KSA.



SZTANDAR DLA SZKOŁY PODSTAWOWEJ NR 4
20 maja zapisze kolejną piękną kartę w historii Szkoły 
Podstawowej nr 4 im. św. Jana Pawła II. Właśnie w tym 
dniu odbyła się uroczystość nadania ząbkowskiej 
„czwórce” sztandaru – symbolu wspólnoty, wierności 
najważniejszym, ponadczasowym wartościom 
i miłości do Ojczyzny. To kolejny krok w budowaniu 
tradycji szkoły i szkolnej społeczności. 

Uroczystość rozpoczęła msza święta w kościele pw. Świętej 
Trójcy w Ząbkach, podczas której nastąpiło poświęcenie 
sztandaru. Po zakończeniu mszy, odbył się przemarsz pocztów 
sztandarowych, uczniów, rodziców, nauczycieli i zaproszonych 
gości do budynku szkoły. 

W tak ważnym dla całej społeczności szkolnej wydarzeniu 
udział wzięli m.in. burmistrz Małgorzata Zyśk, przewodniczący 
Rady Miasta Ząbki Waldemar Stachera, sekretarz stanu 
w Ministerstwie Rozwoju i Technologii Piotr Uściński, poczty 
sztandarowe i dyrektorzy ząbkowskich placówek oświatowych 
oraz przedstawiciele Kuratorium Oświaty w Warszawie, Dorota 
Kaźmierska, dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Ząbkach, Janusz Tomasz Czarnogórski, prezes PWiK 
w Ząbkach, dziekan dekanatu zielonkowskiego proboszcz 
para�i pw. Miłosierdzia Bożego w Ząbkach ks. prałat Andrzej 
Kopczyński oraz proboszcz para�i św. Trójcy w Ząbkach, ks. 
Dariusz Korbik. Wśród gości nie zabrakło reprezentantów 
lokalnych przedsiębiorców, emerytowanych nauczycieli 
i pracowników szkoły oraz rodziców uczniów.

W imieniu społeczności szkolnej gości powitała dyrektor Ewa 
Szymczak, podkreślając zarazem, jak ważny to dzień w historii 
szkoły. 

- Dziś - 20 maja - mamy dzień nadania i poświęcenia sztandaru 
naszej szkoły. Szkoła Podstawowa nr 4 im. św. Jana Pawła II, to 
dość młoda placówka, która w wyniku reformy i działań władz 
miasta Ząbki rozpoczęła swoją działalność 1 września 2020 r. 
w budynku dawnego gimnazjum. Na uwagę zasługuje fakt, że 
Publiczne Gimnazjum nr 1 nosiło to samo imię, a zatem 
zachowana została pamięć o szkole, bo nie chcemy odcinać się od 
tego co dobre w historii placówki. Myślę tutaj o uczniach, 
rodzicach i nauczycielach, którzy przez lata dbali o najwyższą 
jakość edukacji oraz wychowania młodzieży gimnazjalnej, którą 
my – jako szkoła podstawowa - chcemy kontynuować, 
dokładając swoją historię i wychowanie. Nadanie sztandaru dla 

szkoły to wielki zaszczyt, ale i zobowiązanie, którego dziś się 
podejmujemy i obiecujemy godnie wypełniać oraz otaczać 
sztandar należytą czcią. Tak, jak przed laty przyrzekała cała 
społeczność gimnazjalna, tak my dziś też przyrzekamy. Cała 
społeczność szkolna systematycznie przygotowywała się do tej 
wyjątkowej uroczystości, zaplanowane zadania wpleciono 
w działania wychowawcze szkoły, odbyły się prelekcje, 
pogadanki, przybliżono uczniom biogra�ę i życiorys patrona. 
(…) Patron, to ktoś podziwiany, ktoś kogo chcemy naśladować, 
jego osiągnięcia są dla nas wzorem. Fakt, że nasza szkoła 
podstawowa posiada swojego patrona sprawia, że nie jest 
anonimowa. Organizowane rocznice jego urodzin, wyboru na 
Stolicę Piotrową, a teraz nadania sztandaru upamiętniają osobę 
św. Jana Pawła II – powiedziała Ewa Szymczak, dyrektor Szkoły 
Podstawowej nr 4 im. św. Jana Pawła II.

Wyrazem szacunku dla honorowych gości i fundatorów 
sztandaru były akty mianowania na „Przyjaciela Szkoły” oraz 
pamiątkowe gwoździe umieszczone na drzewcu sztandaru, 
które symbolicznie wbili m.in. burmistrz Miasta Ząbki 
Małgorzata Zyśk i przewodnicząca Rady Rodziców Anna 
Kaczyńska.  

- Posiadanie własnego sztandaru to powód do dumy, ale 
i zobowiązanie do godnego wypełniania obowiązków wobec 
Ojczyzny. Niech otrzymany sztandar będzie symbolem wartości 
i tradycji oraz inspiracją do kształtowania patriotycznych postaw 
młodego pokolenia (…) – powiedziała  przewodnicząca Rady 
Rodziców Anna Kaczyńska. 

Rada Rodziców przekazała uroczyście sztandar na ręce 
dyrektor szkoły Ewy Szymczak, która następnie przekazała go 
uczniom.

- Drodzy uczniowie, przekazuję sztandar w wasze ręce. Niech 
prowadzi was ku lepszej przyszłości, niech zawsze będzie 
symbolem waszej godności i powinności uczniowskiej. Dbajcie 
o jego honor – mówiła, przekazując sztandar uczniom, dyrektor 
Ewa Szymczak.

Po przekazaniu sztandaru i złożeniu przez przedstawicieli 
uczniów i rodziców ślubowania głos zabrali zaproszeni goście.

- Dzisiejsza uroczystość nadania sztandaru Szkole Podstawowej 
nr 4 to niezwykły dzień, jeden z najważniejszych w życiu 
społeczności szkolnej, ale również w życiu naszego miasta. Jan 
Paweł II - patron, który jest dla nas drogowskazem - był postacią 
niezwykłą - świętym. To pokazuje, że każdy z nas może być 



świętym, jeżeli będzie go naśladował, jeżeli będzie kochał Boga, 
ludzi, przyrodę i Ojczyznę. To przymioty, które miał Jan Paweł II. 
Ojciec Święty wypowiedział kiedyś do wszystkich ludzi, ale 
szczególnie do osób młodych, bardzo ważne słowa „Nie bójcie się, 
wypłyńcie na głębię”. Oznacza to, żeby czerpać z życia, ale też 
doceniać i kochać spotkanych na swej drodze ludzi. Kochać nawet 
nieprzyjaciół, choć to trudne. Droga do świętości, to droga miłości 
i przebaczenia.  (…) Jestem niezmiernie szczęśliwa i dumna, że 
Szkoła Podstawowa nr 4, dzięki wsparciu Rady Miasta Ząbki 
otrzymała imię Jana Pawła II – powiedziała burmistrz 
Małgorzata Zyśk. 

Przewodniczący Rady Miasta Ząbki, Waldemar Stachera 
zwrócił się do obecnych na sali uczniów następującymi 
słowami:
- Jedną z plag współczesnego świata jest brak szacunku dla słowa 
- a mówiąc bardziej obrazowo - wszechobecne kłamstwo. 
Internet, media społecznościowe, stwarzają możliwości, a wręcz 
zachęcają do tego, żeby anonimowo wyrażać pewne opinie. 
Powoduje to nieszczęścia wielu innych osób, czasami również 
rówieśników. Na drugim biegunie jest sztandar. Jeżeli na nim 
wyhaftowane są takie słowa jak Bóg, honor, to przy tym 
sztandarze trzeba ważyć słowa. Nie można kłamać, trzeba brać 
za nie odpowiedzialność. Jeżeli się ślubuje, trzeba dotrzymywać 
słowa. Wasz patron, Jan Paweł II w swoich wystąpieniach, 
encyklikach, kazaniach zawsze mówił i pisał prawdę.

- Gratuluję całej społeczności szkolnej tej pięknej uroczystości 
i wspaniałego sztandaru. Chodziłem do szkoły podstawowej 
w czasach komunizmu. To właśnie wtedy, kiedy byłem dzieckiem, 
padły pamiętne słowa Jana Pawła II: „Niech zstąpi Duch Twój 
i odnowi oblicze ziemi! Tej ziemi!”. I ten świat się zmienił. Bóg 
wysłuchał modlitwy papieża, ale też sam Jan Paweł II bardzo 

przyczynił się do tego, że komunizm upadł, że Polska znowu stała 
się wolnym krajem (…)  – powiedział sekretarz stanu 
w Ministerstwie Rozwoju i Technologii Piotr Uściński.

Podczas uroczystości zaprezentowany został także hymn 
szkoły, do którego słowa i muzykę napisały nauczycielki:  
Kamila Kościanek, Katarzyna Pasierb i Katarzyna Waś. Na 
zakończenie uczestnicy uroczystości obejrzeli przygotowaną 
przez uczniów część artystyczną dedykowaną patronowi 
ząbkowskiej  „czwórki” – papieżowi Janowi Pawłowi II. 

KSA
fot. Bogdan Śladowski











Punkt specjalistycznego poradnictwa rodzinnego

zasięg działania punktu: gminy Marki, Ząbki i Zielonka
prowadzący Punkt: Stowarzyszenie PRO - Pracowni Rozwoju Osobowości z Ząbek

siedziba Punktu: Ząbki, ul. Słowackiego 21 (Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji)
telefon:  660-907-563

e-mail:  kontakt@propracownia.pl  
strona www:  www.stowarzyszeniepro.pl

Kontakt telefoniczny i mailowy z dyspozytorem:
poniedziałek  10.00 – 13.00
środa            12.00 – 15.00
piątek           10.00 – 13.00

Terminy mogą ulec zmianie!
Zasady przyjęcia: Terminy spotkań ze specjalistami będą umawiane telefonicznie lub za pośrednictwem e-maila  w czasie 
dyżuru dyspozytora. W czasie dyżuru dyspozytora można też uzyskać wsparcie psychologiczne lub poradę w sytuacji braku 

miejsca do specjalisty.
Zakres oferowanych usług:

• konsultacje wychowawcze pedagoga
• pomoc psychologiczna

• psychoterapia indywidualna i par
• poradnictwo socjalne

• terapia grupowa dla młodzieży

Specjaliści, po wcześniejszym umówieniu, przyjmują od poniedziałku do piątku w godzinach 8.00 – 21.00.
Rusza nabór do bezpłatnej grupy wsparcia dla młodzieży (16-19 lat)

Grupa przeznaczona jest dla osób stojących u progu dojrzewania, które doświadczają trudności w budowaniu 
satysfakcjonujących relacji, chcących lepiej zrozumieć siebie. Naszym celem pracy w grupie jest zwiększenie świadomości 

siebie, swoich uczuć, mechanizmów działania. Udział w grupie ma dać możliwość bezpiecznego doświadczenia 
emocjonalnego kontaktu z innymi osobami. 

Przed dołączeniem do grupy niezbędna jest konsultacja z prowadzącym ją psychoterapeutą.
Osobami prowadzącymi grupę są psychoterapeuci z doświadczeniem zawodowym.

Czas trwania: 3 miesiące. 

Terminy spotkań: środy 18.00 -19.30. Planowany termin rozpoczęcia grupy: marzec 2022r.
DZIAŁALNOŚĆ W OKRESIE EPIDEMII KORONAWIRUSAW czasie zagrożenia epidemicznego porady udzielane są w formie 

on-line poprzez szyfrowany komunikator Zoom z możliwością zamknięcia spotkania lub na żywo przy zachowaniu zasad 
reżimu sanitarnego. Osoba zgłaszająca się już w trakcie zgłoszenia zostanie poinformowana o obowiązujących w 

Stowarzyszeniu PRO zasadach z zakresu bezpieczeństwa sanitarnego, na miejscu wypełni ankietę epidemiologiczną, 
zobowiązana jest też być w maseczce, a spotkanie odbywa się z zachowaniem 2-metrowej odległości i dezynfekcją wszystkich 

powierzchni po każdym spotkaniu.

Emocje związane z COVID-19 powoli opadają. Nie ma 
już informacji o liczbie zachorowań, bez problemów 
możemy spotkać się ze znajomymi czy wejść do 
sklepu. W okresie pandemii �rmy skorzystały 
z różnych form wsparcia. I pomimo tego, że emocje 
wygasły, przedsiębiorcy mają dużo obowiązków 
z tym związanych. 
Jednym z nich jest prawidłowe rozliczenie otrzymanej 
subwencji PFR. Krótko przypomnę, że takie wsparcie mogło 
być w części albo w całości umorzone. I w tym miejscu 
pojawiają się wątpliwości, jak prawidłowo powinni wykazać 
takie transakcje płatnicy podatku dochodowego od osób 
prawnych (np. spółki z ograniczoną odpowiedzialnością)? 

PODATKOWO TO I OWO

Należy zauważyć, że od takiego umorzenia nie było 
konieczności wpłacania zaliczki na podatek, ale czy oznacza to 
że nie ma obowiązku wykazywania przychodu z tego tytułu? 
Otóż nie. Przypomnę, że w prawie podatkowym istniej kilka 
możliwości niepłacenia podatku od dochodu. Po pierwsze 
może on nie podlegać ustawie. Kolejna możliwość, to pomimo 
podlegania ustawie właściwą stawką jest stawka zero albo 
zwolniony. Istniej również instytucja zaniechania poboru, czyli 
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http://www.stowarzyszeniepro.pl


pomimo tego, że dochód podlega opodatkowaniu i nie 
zastosowano do niego zwolnienia, to nie ma konieczności 
wpłacania podatku. I właśnie, to ostanie rozwiązanie 
zastawano w opisywanym przykładzie.

Dlatego przedsiębiorcy muszą pamiętać, że przychód 
z tytułu umorzonej subwencji z PFR należy, zgodnie z art. 12 
ust. 1 pkt 3 ustawy CIT zakwali�kować do przychodów z innych 
źródeł.

Jednocześnie, przychód z tytułu umorzonej subwencji, od 
którego zaniechano poboru podatku na mocy rozporządzenia 
Ministra Finansów Funduszy i Polityki regionalnej z 16 lipca 
2021 r. (Dz.U. poz. 1316), należy wykazać w polu 171 załącznika 
CIT-8/O, a w polach 170 i 172 wskazać podstawę prawną 
zwolnienia (tj. wspomniane rozporządzenie). Przy czym należy 
tu wykazać kwotę podatku objętą zaniechaniem, a nie kwotę 
umorzonej subwencji.

W formularzu:

• CIT-8 (31) Przychód (w kwocie umorzonej subwencji 
z PFR) należy ująć w pozycji 53. Kwota ta następnie powinna 
zostać automatycznie uwzględniona w pozycji 61.

• CIT-8/O (18)

W pozycji 170 należy wpisać datę rozporządzenia MF – 
tj. 16.07.2021 r.

W pozycji 171 należy wpisać kwotę podatku objętą 
zaniechaniem, a nie kwotę umorzonej subwencji.

W pozycji 172 należy wpisać tytuł rozporządzenia MF – 
tj. Rozporządzenie Ministra Finansów Funduszy i Polityki 
regionalnej z 16.07.2021 r. (Dz.U. poz. 1316).

Firmy, które złożyły już rozlicznie i pominęły powyższy 
obowiązek powinny złożyć korektę deklaracji. Pozostali mają 
czas na prawidłowe rozliczenie do 30 czerwca 2022 roku.

Autor – doradca podatkowy Wojciech Gut – prezes zarządu 
w Vatax spółka doradztwa podatkowego Sp. z o.o., biegły 
sądowy w dziedzinie podatków.



Uśmiechnięte twarze dzieci i rodziców, moc atrakcji 
i znakomita atmosfera, mimo niesprzyjającej 
pogody, były wizytówką Dnia Promocji Zdrowia, 
który 21 maja br. zorganizowała Szkoła Podstawowa 
nr 6 w Ząbkach. Nie zabrakło zdrowych smakołyków, 
świeżo wyciskanych soków oraz pokazów i imprez 
sportowych.

Gości powitały burmistrz Małgorzata Zyśk i dyrektor 
ząbkowskiej  „szóstki”  Dorota Uścińska. 
- Jest to pierwszy festyn w Szkole Podstawowej nr 6 
w Ząbkach, festyn rodzinny pod hasłem „Dzień Promocji 
Zdrowia”. Naszym celem jest przypomnienie sobie, jak 
ważny jest zdrowy styl życia, czyli m.in. zdrowe odżywianie 
i aktywność �zyczna. Dziękuję za zaangażowanie 
wszystkim rodzicom i całej szkolnej społeczności, naszym 
uczniom i nauczycielom, którzy aktywnie włączyli się w to 
wszystko, co tutaj się dzisiaj dzieje. Państwa oddanie 
i pomysłowość, aby było kolorowo, zdrowo, smacznie 
i aktywnie, jest nieoceniona. Zapraszam wszystkich do 
udziału we wspólnej zabawie – powiedziała dyrektor 
Dorota Uścińska.

- Dziękuję serdecznie za zaproszenie na dzisiejsze 
wydarzenie. Miło jest widzieć tyle uśmiechniętych twarzy. 
Chociaż pogoda spłatała nam �gla, to jestem pewna, że 
dzisiejszy dzień dostarczy dużo pozytywnych wrażeń 
i sportowych emocji oraz wiedzy na temat zdrowego stylu 
życia. Dbajmy o zdrowie, bo mamy je tylko jedno. Życzę 
wszystkim, aby spędzone w tak przyjemnej atmosferze 
sobotnie przedpołudnie dostarczyło Państwu wiele radości 
– dodała burmistrz Małgorzata Zyśk. 
Motywem przewodnim wydarzenia  była szeroko pojęta 
tematyka zdrowia i bezpieczeństwa, aktywnego 
wypoczynku oraz zdrowego odżywiania. W czasie 
festynu można było obejrzeć pokazy taneczne 
i sportowe. Dużym zainteresowaniem cieszyła się też 
prezentacja brazylijskiej sztuki walki capoeira, ob�tującej 
w akrobatyczne ewolucje oraz rozgrywki sportowe, 
w których udział wzięli zarówno uczniowie, jak 
i nauczyciele. Uczestnicy mieli również okazję podziwiać 

SOBOTA PEŁNA WRAŻEŃ w ystępy k lasowe oraz  pok az y  ta lentów :  były 
przedstawienia, wiersze, piosenki, akrobatyka i gra na 
s k r z y p c a c h .  D o d a t k o w o  r o d z i c e  i  u c z n i o w i e 
poszczególnych klas przygotowali kolorowe stoiska ze 
zdrowymi pysznościami, świeżo wyciskanymi sokami 
i warzywnymi przekąskami, ale też z malowaniem buziek 
i innymi atrakcjami. 
- Mamy stoiska klasowe, mamy scenę, na której można 
obejrzeć między innymi pokazy tańca, �tness, zumby, judo. 
Na sali gimnastycznej toczą się mecze piłki nożnej 
i koszykowej pomiędzy uczniami oraz towarzyski mecz piłki 
siatkowej między uczniami i nauczycielami. Frekwencja 
dopisała, dzieje się naprawdę bardzo, bardzo dużo. Festyn 
był planowany na patio i boisku sportowym. Niestety, 
pogoda dziś niemile nas zaskoczyła, ale nasza placówka 
jest duża i nowoczesna, pomieściliśmy więc wszystko 
w budynku szkolnym – dodała dyrektor SP 6.
Nie zabrakło pokazu pierwszej pomocy przedmedycznej, 
a dzieci miały możliwość wykonania resuscytacji 
krążeniowo-oddechowej (RKO) na fantomach. Atrakcją 
eventu było także stanowisko Straży Miejskiej 
w Ząbkach, na którym komendant Artur Lewandowski 
tłumaczył zasady szeroko rozumianego bezpieczeństwa.
Festyn bardzo pozytywnie ocenili nie tylko uczniowie, ale 
także ich rodzice.

– Nasza klasa prowadzi tutaj stoisko z bańkami – 
„zamykaniem” w bańce mydlanej. Inne klasy także 
przygotowały wiele atrakcji. Ogólnie festyn jest bardzo 
udany, pogoda nas zawiodła, ale daliśmy radę. Na hali 
sportowej odbywają się rozgrywki, dzieci są zadowolone 
i mają dużo dobrej  zabawy, rodzice też chętnie się włączają 
– mówiła mama uczennic z klas 4d i 2c. 

– Bardzo fajny festyn, lepiej nikt by tego nie zrobił – 
podsumował wydarzenie tata uczniów z klas 1 i 3. 
Festyn mógł się odbyć dzięki ogromnemu zaan-
gażowaniu rodziców i pracowników placówki, którzy 
przygotowali wiele atrakcji dla wszystkich uczestników 
tej rodzinnej imprezy. Było kolorowo, wesoło, gwarno, 
a co najważniejsze, rodzinny klimat sprzyjał integracji 
szkolnej społeczności. 

KSA
fot. Ola Olczyk



I MARATON PŁYWACKI „NOC JEST Z NAMI” 
W nawiązaniu do popularnej w Polsce imprezy 
kulturalnej ”Noc Muzeów” trzy pływalnie z powiatu 
wołomińskiego, w tym Miejskie Centrum Sportu 
w Ząbkach, zorganizowały nocną imprezę pływacką. 
Wydarzenie pod nazwą "Noc jest z nami" Honorowym 
Patronatem objęli burmistrzowie: Małgorzata Zyśk, 
Elżbieta Radwan i  Jacek Orych.

Organizatorami I Maratonu Pływackiego „Noc jest z nami” 
byli: Miejskie Centrum Sportu w Ząbkach, Ośrodek 
Sportu i Rekreacji Huragan Wołomin oraz MCER – 
Mareckie Centrum Edukacyjno-Rekreacyjne. Zawody 
były rozgrywane w tym samym czasie na wspomnianych 
obiektach sportowych.
Nocny maraton pływacki, który na ząbkowskiej pływalni 
odbył się po raz pierwszy, otworzyła burmistrz 
Małgorzata Zyśk.  

- Bardzo się cieszę, że Miejskie Centrum Sportu w Ząbkach 
w ł ą c z y ł o  s i ę  a k t y w n i e  w  o rg a n i z a c j ę  m a ra to nu 
pływackiego, odbywającego się w ramach ogólno-
europejskiej imprezy Noc Muzeów. Nasza pływalnia po raz 
kolejny stała się miejscem dobrej zabawy i sportowej 
rywalizacji w duchu fair play. Wszystkim zawodnikom życzę 
przepłynięcia jak najdłuższego dystansu – powiedziała 
burmistrz Małgorzata Zyśk. 

W nocy z 14 na 15 maja na naszym basenie spotkało się 
ośmiu zawodników z zamiarem przepłynięcia jak 
najdłuższego dystansu w czasie czterech godzin. 
Ząbkowscy maratończycy dali z siebie wszystko i po 
zsumowaniu ich wysiłków otrzymaliśmy łączną 
odległość 70 450 m, czyli 2 818 basenów! 

Maraton trwał do godz. 2.00. Walka była zacięta, liczył się 
każdy przepłynięty metr. Ostatecznie w ząbkowskiej 
klasy�kacji zwyciężył Michał Szostak, który w regula-
minowym czasie przepłynął ponad 13 km, ale pozostali 
zawodnicy również mogą pochwalić się imponującymi 
wynikami: 
1. Michał Szostak, dystans: 13 300 m, 
2. Wojciech Kostrzewa, dystans: 13 200 m, 
3. Jakub Roszowski, dystans: 11 900 m, 
4. ex aequo Katarzyna Kontek – Jabłońska i Bogusław 

Cabała, dystans: 8 300 m 
5. Piotr Pruszyński, dystans: 6 750 m, 
6. Irena Dubrawska, dystans: 6 200 m, 
7. Marcin Cichocki, dystans:  2500 m. 

- Serdeczne dziękujemy wszystkim uczestnikom, przede 
wszystkim naszym wspaniałym maratończykom, którzy 
osiągnęli doskonałe wyniki. Nie zapominamy również 
o gorącym wsparciu kibiców, rzetelnej pracy sędziów, 
nadzorze ratowników oraz zabezpieczeniu medycznym, 

KONKURS INSTALOGIK
Z ogromną radością i dumą informujemy, że 
w  o g ó l n o p o l s k i c h  � n a ł a c h   k o n k u r s u 
informatycznego  InstaLogik  uczniowie Szkoły 
Podstawowej nr 2 im. Jana Kochanowskiego 
wywalczyli wysokie lokaty:
Damian Mech, uczeń klasy 4c - Laureat I miejsca,  
najlepszy wynik w powiecie wołomińskim oraz 
Teodor Żoch, uczeń klasy 4f - Laureat III miejsca, trzeci 
wynik w powiecie wołomińskim. Gratulujemy.

InstaLogik to  konkurs matematyczno-informatyczny dla 
uczniów klas 4-8 SP. Konkurs organizowany jest przez 
Placówkę Edukacji Informatyczno-Matematycznej 
InstaKod oraz Ośrodek Edukacji Informatycznej 
i Zastosowań Komputerów w Warszawie.

Konkurs adresowany jest do wszystkich uczniów 
zainteresowanych zagadkami logicznymi i matematyką. 
Także do tych, którzy interesują się programowaniem lub 
chcieliby postawić w programowaniu pierwsze 
samodzielne kroki.

Celem konkursu jest zachęcenie uczniów do zmierzenia 
się z zadaniami logicznymi oraz prostymi zadaniami 
programistycznymi. Wprowadzają one uczniów w świat 
programowania, rozwijają zainteresowania matema-
tyczne i programistyczne młodzieży oraz propagują 
myślenie komputacyjne.

Więcej szczegółów o konkursie na stronie:
www.instalogik.pl

Nauczyciele informatyki SP2 Ząbki

http://www.instalogik.pl


a także wytrwałym kibicowaniu burmistrz Małgorzaty Zyśk, 
która objęła to wydarzenie swoim Honorowym Patronatem 
– napisali w mediach społecznościach pracownicy 
Miejskiego Centrum Sportu w Ząbkach.

Ufundowane wspólnie przez wszystkie trzy pływalnie 
miejskie medale wręczyli zawodnikom: burmistrz 
Małgorzata Zyśk oraz Mariusz Ryciak, prezes Miejskiego 
Centrum Sportu w Ząbkach. Odbywający się w naszym 
mieście I Maraton Pływacki był doskonałą okazją do 
sportowej rywalizacji, promującej zarazem zdrowy styl 
życia i aktywny wypoczynek. 

Już niebawem nasza pływalnia zaprosi mieszkańców na 
kolejne pływackie wydarzenie - III edycję zawodów The 
Winners of MCS, które odbędą się w 5 czerwca 2022 
w godz. 10.00-13.00. 

- Jest to wewnętrzna impreza, przygotowana z myślą 
o nasz ych kursantach. Biorą w niej  udział dzieci 
korzystające z zajęć zorganizowanych, indywidualnych, 
grupy szkolne, a także sekcje. (…)  Tego dnia odbędzie się 
również  Pik nik  Ro dzinny z  okazj i  D nia D ziecka! 
Przygotowaliśmy wiele atrakcji. Będą m.in. tak bardzo 

lubiane przez najmłodszych dmuchańce, zjeżdżalnia, 
warsztaty cyrkowe i zabawy z animatorem. Nie zabraknie 
też stoisk rzemieślników i rękodzielników. Zapraszamy 
dzieci i dorosłych do wspólnego spędzenia czasu – zachęca 
Miejskie Centrum Sportu w Ząbkach.

KSA


